

٢٦ أيار ٢٠٢٣

حضرة الأهالي والتلامذة الكرام،

نودّ أن نعلمكم بأنّ دروس الموسيقى لصيف ٢٠٢٣، تبدأ في ١١ تموز ٢٠٢٣، وتُعطى كل يوم ثلاثاء من الساعة ٩،٠٠ صباحاً ولغاية الساعة ٧،٠٠ مساءً.

يتضمن البرنامج ساعة موسيقى في الأسبوع لكل طالب، حيث يُسمَح له/لها، اختيار الآلة الموسيقية التي يرغب/ترغب بها.

الآلات المعتمدة هي كالاتي: بيانو، أورغ، غيتار، كمان، فلوت، طبله، درامس (باتري).

لن تُعطى دروس الصولفيج والنظريات الموسيقية خلال فصل الصيف.

للتسجيل:

- طلاب المعهد الموسيقيّ القدامى وإخوتهم، من الإثنين ٢٩ أيار حتّى الجمعة ٢٣ حزيران من الساعة ٩،٠٠ صباحاً لغاية الساعة ١،٠٠ بعد الظهر.
- الطلّاب الجُدُد، من الإثنين ٢٦ حزيران حتّى الإثنين ١٠ تموز من الساعة ٩،٠٠ صباحاً لغاية الساعة ١،٠٠ بعد الظهر.
- قيمة رسوم هذه الدورة هي \$١٠٠ وتغطّي فترة عشرة أسابيع وتُدفع بالكامل عند التسجيل.

الأسبوع	اليوم	التاريخ
الأوّل	الثلاثاء	١١ تموز
الثاني	الثلاثاء	١٨ تموز
الثالث	الثلاثاء	٢٥ تموز
الرابع	الثلاثاء	١ آب
الخامس	الثلاثاء	٨ آب
		الثلاثاء ١٥ آب (عطلة عيد انتقال السيدة العذراء)
السادس	الأربعاء	١٦ آب
السابع	الثلاثاء	٢٢ آب
الثامن	الثلاثاء	٢٩ آب
التاسع	الثلاثاء	٥ أيلول
العاشر	الثلاثاء	١٢ أيلول

تُستبدل دروس يوم الثلاثاء الواقع فيه ١٥ آب ٢٠٢٣، بيوم الأربعاء الواقع فيه ١٦ آب ٢٠٢٣.

إنّ دورات المعهد الموسيقيّ هي لطلّاب مدرسة مار يوسف ولجميع من يهّمه الأمر.

بإخلاص،

إدارة المعهد الموسيقيّ

May 26, 2023

Dear Parents and Students,

We would like to inform you that the **Music College Summer Courses 2023** will be held every **Tuesday** starting **July 11, 2023 from 9:00 am to 7:00 pm.**

The program includes **one music hour** per week for each student on a musical instrument of his/her choice. The musical instruments available are: Piano, Organ, Guitar, Violin, Flute and Drums.

Solfege and Music Theory lessons will not be given during the summer session.

For Registration:

- **Old students of the Music College and their siblings:** from Monday, May 29 to Friday, June 23, 2023, from 9:00 am to 1:00 pm.
- **New students:** from Monday, June 26 to Monday, July 10, 2023, from 9:00 am to 1:00 pm.
- The session fee is **100\$** and **covers a period of 10 weeks, paid in full upon registration.**

Date	Day	Week
July 11	Tuesday	First
July 18	Tuesday	Second
July 25	Tuesday	Third
August 1	Tuesday	Fourth
August 8	Tuesday	Fifth
	Tuesday (15 August, Assumption of The Virgin Mary Holiday)	
August 16	Wednesday	Sixth
August 22	Tuesday	Seventh
August 29	Tuesday	Eighth
September 5	Tuesday	Ninth
September 12	Tuesday	Tenth

The class of Tuesday, August 15, 2023 will take place on Wednesday, August 16, 2023 instead.

The Music College courses are for SJS students and others who are interested.

Sincerely,
Music College Administration